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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 9/2024 

Datum, čas 06. 05. 2024 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova obecního úřadu 

Přítomni (8) 
Tomáš Snopek, Jiří Krátký, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal 
Knor, Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová 

Omluveni (1) Jan Valenta 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Jiří Krátký 

Ověřovatelé zápisu Martina Musilová, Jan Marek 

 
 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 
Návrh: Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Jiřího Krátkého a za ověřovatele zápisu Martinu 
Musilovou a Jana Marka. 
 
Usnesení 24/09/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Jiřího Krátkého a 
za ověřovatele zápisu Martinu Musilovou a Jana Marka.  
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 
Návrh: Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Místostarosta 
navrhl doplnit do bodu “Různé” tyto body: „Obecní knihovna“, „Zásady pro výstavbu - 
pravidla jednání pro investory“ 
 
Program zasedání: 
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● DSO Všelet 
● POBERO 
● Kupní smlouva k pozemku parc. č. 1170/64 
● Dodatek č.2 ke smlouvě 12131431 o poskytnutí podpory se SFŽP 
● Výstupy z výborů a komisí 
● Různé 

o Obecní k     nihovna 
o Zásady pro výstavbu - pravidla jednání pro investory 

 
 
Usnesení 24/09/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program 
zasedání. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 

2 Dobrovolný svazek obcí Všelet 
 
Návrh: Zastupitelé opět diskutovali školskou problematiku, a to s ohledem na možnost vstupu 
do dobrovolného svazku obcí Všelet. Svazek by mohl v budoucnosti obci Hlásná Třebaň 
umožnit lepší podmínky pro financování výstavby prvního stupně základní školy. Obci Hlásná 
Třebaň byl poskytnut i první návrh stanov nového svazku škol Lety – Všenory - Hlásná Třebaň. 
Svazek by byl vytvořen pouze pro snazší získávání dotací pro záměry v jednotlivých obcích.   
 
Celý společný navrhovaný projekt jde cestou svazkové školy, které jsou například  
www.skolydesna.cz. V diskusi padly argumenty pro i proti vstupu do svazku obcí. 
Zastupitelstvo proto zatím nepřistoupilo ke rozhodování o stanovách a smlouvě o zřízení DSO. 
 
 
Usnesení 24/09/2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň ukládá starostovi a místostarostovi 
pokračovat v jednání s obcemi Lety a Všenory. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

3 POBERO 
Návrh: Starosta informoval zastupitele o podmínkách přístupu města Rudná do dobrovolného 
svazku obcí Poberounské odpady. Město Rudná je vzhledem k velikosti zajímavým partnerem, 
díky jeho vstupu bude možné snížit režijní náklady sdružení. Vstupní vklad Rudné do DSO 
Poberounské odpady by byl 1 742 996 Kč. 
 
 
 

http://www.skolydesna.cz/
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Usnesení 24/08/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třeba     ň souhlasí s přijetím města Rudná, 
Masarykova 94/53, 252 19 Rudná, IČ 00233773, za nového člena Dobrovolného svazku obcí 
Poberounské odpady, se sídlem Karlštejn 185,267 18 Karlštejn, IČO: 11945486.  
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

4  Kupní smlouva k pozemku parc. č. 1170/64 
 

Návrh: Zastupitelům byla předložena kupní smlouva s panem Novotným na koupi pozemku 
parc. č. 1170/64 odsouhlasená ze strany p. Novotného. Na předchozím jednání zastupitelé 
schválili záměr předmětný pozemek odkoupit. 
 
Usnesení 24/09/04: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje předloženou kupní smlouvu 
ke koupi pozemku parc.č. 1170/64 za cenu 22 740 Kč a pověřuje starostu jejím podpisem. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

5  Dodatek č. 2 ke smlouvě 12131431 o poskytnutí 
podpory se SFŽP 
 

Návrh: Zastupitelům byl předložen Dodatek č.2 ke smlouvě 12131431 o poskytnutí podpory 
se SFŽP. Je to k akci I. etapy kanalizace. Dodatek mění zejména podmínky kalkulace ceny 
stočného – obec nebude nucena využít aktuální kalkulační vzorec, což by mohlo umožnit obci 
snížit stočné v následujícím roce. 
 
Usnesení 24/09/05: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje Dodatek č. 2 ke smlouvě 
12131431 o poskytnutí podpory se SFŽP předloženou výzvu k výběrovému řízení po 
zapracování všech připomínek a pověřuje starostu jeho podpisem. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

6 Výstupy z výborů a komisí 
 

Kulturní výbor – připravuje Plavbu po Berounce, tentokrát tematicky ve stylu Večerníček – 
akce se uskuteční 15. června 2024.  
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Sociální výbor – připravuje setkání seniorů – 19. 5. od 14 hodin v malém sále sokolovny. 
– starosta požádal Sociální výbor o tvorbu textu popisující provoz Pečovatelské služby a jaké 
služby nabízíme. Text bude sloužit jako prezentační informace do obcí, kde nově budeme 
poskytovat služby (Mořinka, Mořina, Lety) 
 
Finanční výbor – starosta požádal finanční výbor o revizi oběhu faktur v organizaci – 
digitalizace, elektronické schvalování, platby apod. a o revizi funkcí modulu „Faktury 
v MUNIS“. 
 
Osadní výbor Rovina – předseda osadního výboru M. Knor poděkoval za realizaci opravy ulice 
Letovská. 
 
Komise pro komunikaci – starosta obce požádal Komisi pro komunikaci o prověření možnosti 
využití aplikace AppSisto pro komunikaci s občany a chataři. Zastupitelé se shodli, že prověří 
detaily aplikace a pověřili starostu, aby dále zjistil: 

- Možnosti konverze kontaktů a volbu komunikačních kanálů  
- Formát administrátorského rozhraní, tvorby e-mailů  

 
 

7 Různé 

7.1 Obecní knihovna 
Návrh: Místostarosta J. Krátký informoval o aktivitách na oživení obecní knihovny. Od června 
bude spuštěna iniciativa žádající rodiny darovat dětské knihy a detektivky do obecní knihovny. 
V diskusi byla řešena další témata týkající se knihovny: 

- Aktualizace knihovního řádu – změna vybírání poplatků za služby knihovny 
- Zvýšení informovanosti o obecní knihovně – zpracování tipů na knihy do Zpravodaje 
- Možnosti vypůjčování knih i mimo otevírací dobu knihovny pracovnicemi OÚ 

 
Usnesení 24/09/7.1: Zastupitelstvo obce ukládá místostarostovi zpracovat návrh aktualizace 
knihovního řádu obecní knihovny a předložit jej k projednání. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 

7.2 Zásady pro výstavbu - pravidla jednání pro investory 
Návrh: Zastupitelstvo otevřelo otázku nastavení pravidel stanovujících příspěvky investorů na 
rozvoj obecní infrastruktury. Místostarosta připravil první návrh pravidel, dle vzoru od města 
Řevnice. Zastupitelé se shodli, že obec do rozpočtu potřebuje na realizaci nákladných 
infrastrukturních projektů získat další finanční zdroje. V diskusi bylo řešeno téma kalkulace 
příspěvku na m2 podlahové plochy. 
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Usnesení 24/09/7.2: Zastupitelstvo obce ukládá starostovi a místostarostovi zpracovat 
aktualizovaný návrh pravidel a ten zkonzultovat s právníkem.  
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Tomáš Hanč, Martina Musilová, Michal Knor, Jiří Krátký, 
Jan Marek, Juraj Calaj, Jana Šváchová Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

Příští jednání zastupitelstva 
Jednání číslo 10/2024 

Datum, čas 20. 5. 2024 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Tomáš Hanč 

 
 
 

Ověřovatelé Martina Musilová ……….……….………. dne ……….……….………. 

 Jan Marek ……….……….………. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….………. dne ……….……….………. 

 


